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P r o t o k ó ł   Nr BRM.0002.9.2020 

XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Olecku  

odbytej w dniu 30 czerwca 2020 roku  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Olecku 
 

 

Obrady rozpoczęto 30 czerwca 2020 r. o godz. 13:00 

Zakończono o godz. 16:13 tego samego dnia 

 

Sesji przewodniczył  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Olecku 

     - Wioletta Dorota Żukowska  

 

Protokołowała   Starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru UM 

     - Małgorzata Adameit 

  

 

Do punktu 1 – Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonała Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Witała radnych uczestniczących w dzisiejszej sesji na sali i on-line, Burmistrza Olecka – 

Karola Sobczaka, Zastępcę Burmistrza – Sylwię Wieloch, kierowników Wydziałów Urzędu 

Miejskiego w Olecku, prezesów spółek gminnych oraz mieszkańców oglądających 

transmisję. 

Sesja odbyła się w zdalnym trybie obradowania. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

poinformowała, iż sesja jest nagrywana i transmitowana, a nagrania będą udostępnione  

na gminnej stronie internetowej, natomiast klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania 

danych osobowych została podana do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie jej przed 

wejściem do sali konferencyjnej. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji, w tym w trybie 

zdalnym.  

 

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum  

do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

W załączeniu do protokołu: raport obecności radnych. 

 

Obecni radni: 

1. Janina Anuszkiewicz 

2. Jarosław Bagieński 

3. Rafał Cezary Bielawski 

4. Dawid Bondarenko 

5. Adam Chajęcki 

6. Jakub Dziubiński 

7. Paweł Giełazis 

8. Grodzicki Ferdynand 

9. Anna Kaczor 

10. Grzegorz Kłoczko 

11. Wojciech Leonarczyk 
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12. Renata Małgorzata Maciąg 

13. Mariusz Miłun 

14. Alicja Nowik 

15. Wacław Olszewski 

16. Marian Prusko 

17. Wojciech Rejterada 

18. Marin Roszko 

19. Alicja Stefanowska 

20. Grzegorz Wróblewski 

21. Wioletta Dorota Żukowska 

 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad.  

2. Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  

w okresie od ostatniej sesji. 

4. Kontrola wydatków na promocję gminy w mediach za lata 2016-2019 – referat 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku. 

5. Raport z realizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Olecko do roku 2025. 

6. Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

7. „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

8. Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej i Oleckiej Rady 

Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów uchwał.  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego 

przy Szkole Podstawowej w Kijewie, 

b) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Olecko w roku szkolnym 

2020/2021, 

c) przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko, 

d) przekazania skargi według właściwości, 

e) rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka (nieutworzenia  

w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie), 

f) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka (nieutworzenia w roku 

szkolnym 2020/2021 klas II-III i V-VIII w Szkole Podstawowej w Kijewie), 

g) rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Olecka (bezczynność w sprawach 

dróg gminnych), 

h) pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez Koalicję Polska Wolna od 5 

G, 

i) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych, 

j) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu (budowa 

chodnika w miejscowości Sedranki), 

k) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu (budowa 

chodnika od ul. 11 Listopada do obwodnicy Olecka), 

l) wyrażenia zgody na połączenie spółek kapitałowych, których jedynym 

udziałowcem jest Gmina Olecko, to jest Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Olecku oraz 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Olecku, 

m) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok, 
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n) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi i wnioski do porządku obrad sesji. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez zdjęcie w punkcie 9 – podjęcie uchwał  

w sprawach – podpunktu h: 

 projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez 

Koalicję Polska Wolna od 5 G. 

 

Radny Anna Kaczor 

w imieniu Klubu Radnych NOE-GO zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad w punkcie  

9 – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu l: 

 projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na połączenie spółek kapitałowych, 

których jedynym udziałowcem jest Gmina Olecko, to jest Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Olecku oraz 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 

Olecku – treść wniosku w załączeniu do protokołu. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Radny Mariusz Miłun, 

 Przedstawiciel pracowników Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o.  

w Olecku – Marek Z., 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Janina Anuszkiewicz (ad vocem), 

 Radca prawny – Łukasz Oniśko, 

 Radny Wojciech Rejterada, 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

przypomniała, że zgodnie z artykułem 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym, każdy 

wniosek w sprawie zmian w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. 

Poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji.  

 

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 21 radnych, co stanowi wystarczające kworum  

do odbycia sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Olecka o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zmiany porządku obrad poprzez zdjęcie w punkcie 9 – podjęcie uchwał w sprawach – 

podpunktu h:  

- projektu uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji złożonej przez 

Koalicję Polska Wolna od 5 G.  
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Janina Anuszkiewicz, Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, 

Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek uzyskał bezwzględną większość 

głosów i zdjęto z porządku obrad w punkcie 9 podpunkt h. 

   

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

poddała pod głosowanie wniosek Klubu Radnych NOE-GO o zmianę porządku obrad sesji. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 zdjęcia z porządku obrad w punkcie 9 – podjęcie uchwał w sprawach – podpunktu l: 

- projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na połączenie spółek kapitałowych, 

których jedynym udziałowcem jest Gmina Olecko, to jest Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Olecku oraz 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Olecku – treść wniosku w załączeniu do protokołu. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 6,  

PRZECIW: 15,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Janina Anuszkiewicz, Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

PRZECIW (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz 

Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek nie uzyskał bezwzględnej 

większości głosów i nie zdjęto z porządku obrad w punkcie 9 podpunktu l. 

 

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłaszano. 
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Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Informacja Burmistrza Olecka o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym zostało wydanych 17 zarządzeń. Wszystkie 

informacje z tego okresu oraz zarządzenia zostały zamieszczone w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

Radni nie zgłaszali żadnych pytań. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

poinformowała, iż w okresie międzysesyjnym do Biura Rady wpłynęły sprawy, które  

na bieżąco były przesyłane radnym. 

Odbyło się 5 posiedzeń komisji. 

 

Radny Mariusz Miłun 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady Miejskiej, aby szybciej dekretował pisma 

wpływające do Rady. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

w imieniu Klubu Radnych NOE-GO podziękowała pracownikom Urzędu Miejskiego  

w Olecku, z którymi w dniu 30 czerwca br. zostaje rozwiązany stosunek pracy  

za dotychczasową współpracę i zwróciła się do Burmistrza Olecka z prośbą o przekazanie 

paniom kwiatów.   

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do inicjatywy klubu radnych. 

 

Radni nie zgłaszali pytań.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Kontrola wydatków na promocję gminy w mediach za lata 2016-2019 – 

referat Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Mariusz Miłun 

odczytał referat Komisji dotyczący kontroli wydatków na promocję gminy w mediach za lata 

2016-2019 – treść w załączeniu do protokołu. 

 

Uwag i pytań do referatu nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono.  
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Do punktu 5 – Raport z realizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Olecko do roku 

2025. 

 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

przedstawiła Raport z realizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Olecko do roku 2025 – 

treść w załączeniu do protokołu. 

 

Uwag i pytań do raportu nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 6 – Oświadczenia i wystąpienia radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o zgłaszanie oświadczeń. Jednocześnie przypominała, iż zgodnie z § 47 w związku  

z § 55 Statutu Gminy Olecko radni mają prawo zgłaszać oświadczenia na sesjach, zaś teksty 

zgłoszonych oświadczeń złożone na ręce Przewodniczącego stanowią załącznik do protokołu 

z sesji.  

 

Radny Anna Kaczor 

wystąpiła w następujących sprawach: 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Grzegorz Kłoczko zwrócił się do Komisji Oświaty, 

Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji o wyrażenie opinii na temat budżetu dla 

radnego, którym dysponowałby w swoim okręgu wyborczym. Komisja ustaliła, aby 

jeśli to będzie możliwe, takie środki zaplanować w projekcie budżetu gminy  

na następny rok, jako wydatki Oleckiej Rady Młodzieżowej; 

Natomiast środki finansowe zaoszczędzone po zlikwidowaniu Szkoły Podstawowej  

w Kijewie, przeznaczyć na cele i propozycje wypracowane na spotkaniu radnych  

i mieszkańców Kijewa na początku tego roku. Odczytała fragment wniosku 

Przewodniczącego: Wprowadzić do budżetu kwotę proporcjonalną do ilości dzieci 

wcześniej zgłoszonych do szkoły w Kijewie, które będą kontynuować naukę  

na terenie Gminy Olecko. Wprowadzona kwota ma być przeznaczona na zadania 

własne gminy realizowane na terenie obwodu byłej szkoły, zaś szczegółowy cel 

wskażą mieszkańcy”; 

 odczytała stanowisko Klubu Radnych NOE-GO w sprawie dodatku specjalnego 

Skarbnika Gminy – treść w załączeniu do protokołu.   

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

poinformował, iż dodatek specjalny niczym nie różni się od dodatku, który miała poprzednia 

pani skarbnik. Obecna ma zwiększony zakres obowiązków. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

udzieliła wyjaśnień na zapytania wskazane w stanowisku klubu. 

 

Radny Anna Kaczor 

zapytała, na dzisiaj, jakie stanowiska w Wydziale Finansowym oraz Wydziale Dochodów  

i Egzekucji zostały poddane analizom dotyczącym obciążenia pracą. Ile analiz zostało 

sporządzonych. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że analiza ciągle trwa. 
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Radny Alicja Stefanowska 

zapytała, jakie będą dalsze losy „Strategii rozwoju oświaty Gminy Olecko na lata 2020-2025” 

i czy usługa została już opłacona, a jeśli tak, to czy słusznie została opłacona. 

 

Radny Adam Chajęcki 

odczytał stanowisko Klubu Radnych NOE-GO w sprawie bezpieczeństwa osób 

przebywających na kąpieliskach – treść w załączeniu do protokołu. 

Klub Radnych wnioskuje, aby Rada Miejska oraz Burmistrz zadecydowali w trybie 

natychmiastowym o uruchomieniu środków finansowych na: 

 wykonanie zgodnych z przepisami wszelkich oznaczeń oraz zabezpieczeń 

wpływających na poprawę bezpieczeństwa kąpielisk oraz miejsc na obszarze wodnym 

wykorzystywanych do kąpieli lub uprawiania sportów wodnych, 

 wydzielenie i skanalizowanie bezpiecznego przemieszczania się łodzi i skuterów 

wodnych w obrębie kąpielisk, 

 zabezpieczenie środków na rok 2020 oraz lata kolejne na odpowiednie wynagrodzenia 

dla ratowników. Uważają, że kwota 2900,00 zł brutto jest skrajnie niegodziwym 

wynagrodzeniem dla osób odpowiedzialnych za zdrowie i życie osób przebywających 

nad jeziorem. Dodatkowo czynnik finansowy może mieć wpływ  

na zwiększenie ilości osób chcących wykonywać tak odpowiedzialną pracę  

w kolejnych latach, 

 zabezpieczenia środków finansowych przy podejmowaniu uchwał budżetowych  

na następne lata, umożliwiając wydłużenie okresu kąpielowego co najmniej  

od 1 czerwca do 15 września, 

 obowiązkowej nauki pływania na pływalni LEGA dla wszystkich dzieci z terenu 

Gminy Olecko. Przypominamy, że jeszcze w trakcie trwania budowy basenu wraz 

halą, taki cel funkcjonowania tego obiektu przyświecał zarówno poprzedniemu jak  

i obecnemu burmistrzowi, 

 przywrócenie oświetlenia miejskiego w godzinach nocnych na terenie Gminy Olecko, 

 wyegzekwowanie spełnienia obowiązków od osób odpowiedzialnych  

za bezpieczeństwo, nadzór nad kąpieliskami i monitoringiem miejskim lub w razie ich 

niewykonania wyciągniecie konsekwencji służbowych. Zgodnie z regulaminem 

organizacyjnym urzędu, za sprawy dotyczące bezpieczeństwa na obszarach wodnych 

odpowiadają: 

Wydział Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa, do którego należy m.in.: 

 współpraca z organami Policji, Państwowej Straży Pożarnej i MiejskoGminnym 

Zarządem OSP w zakresie bezpieczeństwa i porządku publicznego; 

 prowadzenie spraw związanych z nadzorowaniem i funkcjonowaniem 

całodobowego monitoringu miejskiego. 

Wydział Promocji, Kultury i Sportu, do którego należy m.in.: 

 prowadzenie wykazu kąpielisk na terenie gminy; 

 inicjowanie, opiniowanie, i zatwierdzanie planów, w tym planów budżetowych 

jednostkom kultury i sportu finansowanym z budżetu gminy oraz nadzór nad ich 

realizacją. Dodatkowo zastępca burmistrza nadzoruje działalność Miejskiego  

Ośrodka  Sportu  i  Rekreacji  w Olecku (MOSiR). 

 

Radny Dawid Bondarenko 

przypomniał, iż na jednej z sesji ustalono, że wypowiedź radnego powinna trwać nie dłużej 

niż 3 minuty.  

Odnośnie wniosku Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie wydzielenia budżetu radnym 

po 15.000,00 zł, Komisja Planowania, Budżetu i Gospodarki stwierdziła, iż w budżecie gminy 

nie ma takich pieniędzy, a jeśli radny chce cokolwiek organizować na terenie swojego okręgu 

lub całej gminy, dysponuje takimi pieniędzmi – jest to dieta radnego. 
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Ponadto komisja nie widzi konieczności wydzielania środków dla mieszkańców z obwodu 

szkolnego zlikwidowanej Szkoły Podstawowej w Kijewie. Mieszkańcy Sołectwa Kijewo  

i sołectw ościennych zostali „dopieszczeni”. Została wybudowana nowa droga Gąski-Kijewo, 

w trakcie jest budowa drogi Świdry-Dzięgiele. Środki finansowe skierowane w tamten rejon 

naszej gminy, są bardzo duże w porównaniu z pozostałymi miejscowościami.  

Zapytał, kiedy nastąpi otwarcie świetlic wiejskich i czy jest taka możliwość. 

Poinformował, iż na posiedzeniu komisji zgłaszał wniosek o przegląd dróg szutrowych  

po ostatnich ulewach. Wskazał zły stan dróg w Plewkach i w Lipkowie. 

 

Radny Alicja Stefanowska 

w trybie ad vocem przypomniała, że swego czasu zostały wypracowane pewne warunki  

z rodzicami dzieci ze Szkoły Podstawowej w Kijewie. Z wypowiedzi radnego wynika,  

iż można się z tego wycofać, bo środki finansowe zostały przeznaczone na drogi. Zaznaczyła, 

że pieniądze na drogi były przeznaczone już dawno, a to będzie świadczyć jedynie  

o niewiarygodności radnych. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

zgłosił wniosek dotyczący ograniczenia miejsc parkingowych wokół Placu Wolności. Należy 

najpierw rozwiązać problem miejsc parkingowych, a następnie je ograniczać. Wcześniej 

proponował przeorganizowanie miejsc postojowych skośnych, zamiast prostopadłych, nie 

wykonano remontu podjazdów do parkingu naprzeciwko Banku PKO SA oraz naprzeciwko 

budynku Plac Wolności 2. Brakuje miejsc parkingowych, a są ustawiane lawety wyborcze  

i reklamowe. Proponuje ustanowić zakaz ich parkowania. 

Odnosząc się do wypowiedzi radnego Dawida Bondarenko stwierdził, iż nieelegancko jest 

kpić z pomysłów i inicjatyw obywatelskich radnych.  

 

Radny Rafał Bielawski 

poinformował, iż Klub Radnych Olecko Nasze Miasto wyszedł z inicjatywą i 10 czerwca  

br. wyczyścił pomnik Jana Pawła II.  

W porozumieniu z właścicielem domu, w którym mieścił się gabinet lekarza weterynarii  

śp. Andrzeja Jakuszko, poddał pod rozwagę wykonanie tablicy pamiątkowej upamiętniającej 

działalność społecznika na rzecz zwierząt.  

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

prosiła o uszczegółowienie, jakie czynności wykonuje Skarbnik Gminy związane z podatkiem 

VAT. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

udzieliła krótkiej odpowiedzi na zapytanie radnej. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

podkreśliła, iż Skarbnik Gminy miała czas do 30 czerwca br. na wykonanie analiz  

na stanowiskach finansowych, czyli czas 7 miesięcy. Zapytała, ile analiz zostało wykonanych. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

wtrącił, że odpowiedź zostanie udzielna na piśmie. 

 

Radny Janina Anuszkiewicz 

podkreśliła, iż przeprowadzanie analiz należy do zakresu obowiązków i w kompetencjach 

audytora wewnętrznego, zgodnie z wydanym zarządzeniem, to nie są dodatkowe obowiązki 

skarbnika.  
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Radny Mariusz Miłun 

zgodził się z Radną Alicją Stefanowską odnośnie mieszkańców Kijewa. Należy wywiązać się 

przynajmniej z części zobowiązań. 

Ustanowienie dodatkowych środków radnym uważa za zły pomysł. Dużo bardziej zasadnym 

byłoby utworzenie budżetu Oleckiej Rady Młodzieżowej na realizację zadań gminnych  

i zachęcenie młodzieży do większego zainteresowania sprawami miasta. 

Prosił o udzielenie informacji w kwestii ostatnich wyroków sądowych rozstrzygniętych  

na korzyść byłej Skarbnik Gminy i Sekretarza Gminy. Chce znać sytuację ogólną i finansową. 

 

Radny Anna Kaczor 

zapytała, gdzie przeniesiono uczestników Streetworkingu. 

 

Radny Renata Małgorzata Maciąg 

odnośnie stanowiska klubu w kwestii bezpieczeństwa nad wodą prosiła uszanować ból  

i żałobę rodziny dziewczynki. 

Podziękowała Burmistrzowi za pomoc w organizacji oraz uczestnictwo w spotkaniu 

mieszkańców osiedla z policją. 

 

Radny Anna Kaczor 

w trybie ad vocem oznajmiła, iż celem klubu nie było roztrząsanie ludzkiej tragedii,  

a działania zapobiegające nieszczęściom. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

odniósł się do wystąpień radnych. 

 

Radny Anna Kaczor 

zabrała głos w sprawie odpowiedzi Burmistrza. 

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

podał pod rozwagę zmniejszenie miejsc postojowych taxi. 

 

Radny Alicja Stefanowska 

ponowiła pytanie o płatność za usługę wykonania „Strategii rozwoju oświaty Gminy Olecko 

na lata 2020-2025”. 

 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

udzielił odpowiedzi na zapytanie.  

 

Radny Alicja Stefanowska 

odniosła się do wypowiedzi Burmistrza. 

 

Radny Anna Kaczor 

nawiązała do zapisów umowy w sprawie wykonania strategii oświaty. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Radny Anna Kaczor, 

 Radny Alicja Stefanowska. 

 

 

 

 



10 

 

Radny Mariusz Miłun 

wskazał, iż Komisja Oświaty (…) ustaliła, że doprowadzi do spotkania z Panem Zbigniewem 

De-Mezerem i poprosi o kontynuowanie pracy nad strategią. Pod dyskusję podano również 

sprawę ewentualnej rezygnacji z jego usług. 

 

Radni nie składali więcej oświadczeń i zapytań. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 7 – „Głos wolny, wolność ubezpieczający”. 

 

Mieszkaniec Olecka – Marian L. 

zabrał głos w sprawie współpracy między radnymi i na rzecz społeczności gminy.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły na piśmie prośby o udzielenie głosu w tym punkcie. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

P R Z E R W A 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

wznowiła obrady i przypomniała, że sesja jest nagrywana. 

 

 

Do punktu 8 – Uwagi i wnioski Sołtysów, radnych Oleckiej Rady Młodzieżowej  

i Oleckiej Rady Seniorów oraz innych osób zainteresowanych, dotyczące projektów 

uchwał. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

poinformowała, iż nie wpłynęły żadne zgłoszenia z uwagami i wnioskami dotyczącymi 

projektów uchwał. 

 

Uwag nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 9 – Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Kijewie 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 4 członków) przy 3 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 4 członków) przy 3 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) przy 3 głosach za i 2 głosach przeciw 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

poprosiła radnych o potwierdzenie w systemie eSesja obecności na sesji. 

 

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej stwierdziła,  

że na stan 21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi wystarczające kworum  

do odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy 

Szkole Podstawowej w Kijewie.  

 

Wyniki głosowania 
 

ZA: 15,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 4,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Ferdynand Grodzicki, 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja 

Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (4) 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 
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BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Bagieński. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Wychowania 

Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej w Kijewie. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.61.2020 

w załączeniu 

 

 

b) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Olecko w roku szkolnym 

2020/2021 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Olecko w roku szkolnym 2020/2021. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Olecko w roku szkolnym 

2020/2021. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Marian Prusko. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Olecko w roku szkolnym 2020/2021. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.62.2020 

w załączeniu 

 

 

c) przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 4 głosach za i 2 głosach przeciw 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

Radni nie zgłaszali uwag. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 1,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata 

Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech 

Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (1) 

Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Adam Chajęcki, Anna Kaczor. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.63.2020 

w załączeniu 

 

 

d) przekazania skargi według właściwości 

 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  
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Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 4 głosach za i 2 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 4 głosach za i 2 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie uznała, że organem kompetentnym  

do rozstrzygnięcia skargi jest Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Olsztynie i należy 

skargę przekazać według właściwości.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie przekazania 

skargi według właściwości. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 przekazania skargi według właściwości. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub Dziubiński, Paweł 

Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 

Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Wioletta Dorota Żukowska. 

BRAK GŁOSU (1) 

Jarosław Bagieński. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 
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Rada podjęła uchwałę w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.64.2020 

w załączeniu 

 

 

e) rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka (nieutworzenia w roku 

szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie) 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 5 członków) przy 1 głosie za i 2 głosach przeciw negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Dwóch członków Komisji nie brało udziału w głosowaniu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 2 głosach za, 2 głosach przeciw  

i 2 głosach wstrzymujących się nie zaopiniowała projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 4 głosach za i 2 głosach przeciw 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż Komisja przy 2 głosach za i 3 głosach przeciw negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radny Wojciech Leonarczyk 

poinformował, iż nie będzie brał udziału w głosowaniu. 

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 9,  

PRZECIW: 7,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

BRAK GŁOSU: 2,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Grzegorz 

Wróblewski. 

PRZECIW (7) 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Ferdynand Grodzicki, Mariusz Miłun. 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.65.2020 

w załączeniu 

 

 

f) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka (nieutworzenia w roku 

szkolnym 2020/2021 klas II-III i V-VIII w Szkole Podstawowej w Kijewie) 

 

Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin 

omówiła projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 4 członków) przy 1 głosie za, 2 głosach przeciw i 1 głosie 

wstrzymującym się negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 2 głosach za, 2 głosach przeciw  

i 2 głosach wstrzymujących się nie zaopiniowała projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 4 głosach za i 2 głosach przeciw 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż Komisja przy 2 głosach za i 3 głosach przeciw negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 9,  

PRZECIW: 7,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 4,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Renata 

Małgorzata Maciąg, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Wojciech Rejterada, Grzegorz 

Wróblewski. 

PRZECIW (7) 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Marian Prusko, Marcin Roszko, Alicja 

Stefanowska, Wioletta Dorota Żukowska. 

WSTRZYMAŁO SIĘ (4) 

Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Mariusz Miłun. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Olecka. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.66.2020 

w załączeniu 

 

 

g) rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Olecka (bezczynność w sprawach 

dróg gminnych) 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Olecka. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Olecka. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza 

Olecka. 
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U c h w a ł a   Nr BRM.0007.67.2020 

w załączeniu 

 

 

h) wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił krótko projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie pomieszczeń gospodarczych. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wojciech Leonarczyk, 

Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian 
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Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski, 

Wioletta Dorota Żukowska. 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Kłoczko. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wynajęcie 

pomieszczeń gospodarczych. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.68.2020 

w załączeniu 

 

 

i) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu (budowa 

chodnika w miejscowości Sedranki) 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił krótko projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu. 
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Warmińsko-Mazurskiemu. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.69.2020 

w załączeniu 

 

 

j) udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu (budowa 

chodnika od ul. 11 Listopada do obwodnicy Olecka) 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił krótko projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Warmińsko-Mazurskiemu. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Adam Chajęcki, Jakub 

Dziubiński, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Grzegorz Kłoczko, 

Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław 

Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Warmińsko-Mazurskiemu. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.70.2020 

w załączeniu 

 

 

k) wyrażenia zgody na połączenie spółek kapitałowych, których jedynym 

udziałowcem jest Gmina Olecko, to jest Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Olecku oraz 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Olecku 

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

omówił projekt uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 2 głosach za, 2 głosach przeciw  

i 2 głosach wstrzymujących się nie zaopiniowała projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 4 głosach za i 2 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na połączenie spółek kapitałowych, których jedynym udziałowcem jest Gmina Olecko, 

to jest Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  

w Olecku oraz Towarzystwa Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Olecku. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 wyrażenia zgody na połączenie spółek kapitałowych, których jedynym udziałowcem 

jest Gmina Olecko, to jest Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością w Olecku oraz Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Olecku. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 15,  

PRZECIW: 5,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, Grzegorz 

Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, Mariusz Miłun, Alicja Nowik, 

Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, 

Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (5) 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Ferdynand Grodzicki, Anna Kaczor, Wioletta Dorota 

Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na połączenie spółek kapitałowych, 

których jedynym udziałowcem jest Gmina Olecko, to jest Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Olecku oraz Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Olecku. 
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U c h w a ł a   Nr BRM.0007.71.2020 

w załączeniu 

 

 

l) zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, iż nie wniesiono żadnych zmian do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 5 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 4 głosach za i 2 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 16,  

PRZECIW: 4,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 
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PRZECIW (4) 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2020 rok. 

 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.72.2020 

w załączeniu 

 

 

m) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

poinformowała, iż nie wniesiono żadnych zmian do projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

prosiła o przedstawienie opinii Komisji Rady.  

 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

w imieniu Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa poinformował, 

iż Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji – Anna 

Kaczor 

poinformowała, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 5 głosach za i 1 głosie 

wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki – Dawid Bondarenko  

poinformował, że Komisja (obecnych 6 członków) przy 4 głosach za i 2 głosach 

wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej odczytała tytuł projektu w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Żukowska 

zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały.  

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020-2029. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 16,  

PRZECIW: 4,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0,  

BRAK GŁOSU: 0,  
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NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jarosław Bagieński, Rafał Cezary Bielawski, Dawid Bondarenko, Jakub Dziubiński, 

Ferdynand Grodzicki, Grzegorz Kłoczko, Wojciech Leonarczyk, Renata Małgorzata Maciąg, 

Mariusz Miłun, Alicja Nowik, Wacław Olszewski, Marian Prusko, Wojciech Rejterada, 

Marcin Roszko, Alicja Stefanowska, Grzegorz Wróblewski. 

PRZECIW (4) 

Adam Chajęcki, Paweł Giełazis, Anna Kaczor, Wioletta Dorota Żukowska. 

NIEOBECNI (1) 

Janina Anuszkiewicz. 

 

Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2020-2029. 

 

U c h w a ł a   Nr BRM.0007.73.2020 

w załączeniu 

 

 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

 

Do punktu 10 – Zamknięcie obrad sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Wioletta Dorota Żukowska 

zamknęła obrady XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Olecku. 

 

 

 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Wioletta Dorota Żukowska 
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